
Stenålderns samfällighet 
PROTOKOLL 

Styrelsemöte nr 2 

Datum och tid: 2022-06-01 19.00 

Plats: 

Närvarande: 

Hos Lasse Johnsson, nr 161 

Johnsson, Jens Nilsson, Björn Goffeng 

Frånvarande: - 

Fredrik Fors, Ingrid Kristensen, Erik Blomgren, Jan Sjogren, Olga Kolyada, Lasse 

  

Punkt Vad Foredragande/ 

Ansvar 
  

1 Mötet öppnades 
  

2. Val av sekteterare 

Björn för anteckningar på mötet. 
  

Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna 

BG 

  

Mötesplan för året 
Por resterande del av året beslutades följande mötesplan 

Ons 22/6 kl 19 (hos Jan på nr 31) 
Ons 24/8 kl 19 (hos Ingrid 163) 
On 21/9 kl 19 (hos Björn 119) 

Ons 26/10 kl 19 (hos Erik 47) 
Ons 23/11 kl 19 (hos Jens 13) 

Ons 14/12 kl 19 (hos Olga 131) 

BG 

  

Punkter från stämman 
a) Kräva in samfällighetsavgift för maj 2021 

BG hör av sig till aktuell person och begär inbetalning av 
utestående medlemsavgift. 

b) Göra uppdragsspec till arborist 
Jan och Lasse tar fram utkast till nästa styrelsemöte 

c) Laddgruppen 
Erik sammankallar till ett första möte. 

d) Anlita Economica Novitas 
Björn tar kontakt med Torbjörn Gylje och Economica Novitas, 
Olga 

BG 

JS/LJ 

EB 

  

Frågor från tidigare styrelse 
BG stämmer av med Torgny Roxå om eventuella frågor som styrelsen skall 
arbeta vidare med från den tidigare styrelsen utöver de punkter som 
beslutades på årsstämman. Fredrik upplyser att två av dessa är avtal om 
snöröjning samt ev renoveringsbehov av garagelangorna. 

BG 

  

Information till medlemmar 

Fredrik och Jens åtar sig att prata med Sara Malmqvist om tillgång till och 

uppdatering av hemsidan samt lösenord och inlogg för att uppdatera 

epostlistor. 

FF/JN 

  

Avtal och leverantörer 

Eftersom att vi är många nya i styrelsen bestämdes att vi skall höra med den 
tidigare styrelsen om vilka förhandlade rabatter samfällighetens medlemmar 

har samt göra en avtalsliggare för att dokumentera samfällighetens olika 

avtal och leverantörer. 
      Övriga frågor 

a) Serviceavtal Villaägarna   
  

 



  
Jan föreslår att vi skall undersöka Villaägarnas serviceavtal för 
Samfälligheter. Alla kollar på Villaägarnas hemsida om det inför förnyad 

diskussion nästa möte.     10.   Mötet avslutades   

Vid protokollet Justeras 

LEZ ZEAL: ÅL 
Bj&eh Goffehg Fredrik Fors 

   


